
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg oppvekst og kultur
Møtested: Teams
Dato: 21.04.2021
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Stine Karin Bjelland AP
Svein Aamelfot AP
Monika Håstø FRP
Nina Ve Sæbø H
Roald Alsaker H
Per Magnus Mannes KL
May Synnøve Rygh KRF
Wenche Lindtner SP
Øivind-Andreas Kolstø V

Møtenotater:
Til stede: 9 representanter.
Rygh (KrF) fratrådte møtet før behandling av sak 20/21 Samlesak for referatsaker. 8 representanter
til stede resten av møtet.

Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Bjørn Andersen.
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som sekretær.

Innkalling godkjent.
Spørsmål meldt under samlesak for spørsmål. Saksliste deretter godkjent.

Kl. 17.-18.: Informasjon om kulturskolen og litt om utfordringer for kulturskolen med
retningslinjene for utleie ved kulturhusene v/ rektor Kirsten Jæger Steffensen

Til å skrive under protokollen sammen med leder ble valgt: Monika Håstø (FrP) og Nina Ve Sæbø (H)
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013/21 Organisering av skolefritidsordningen (SFO) i Karmøy kommune 
 

Kommunalsjef oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 
 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar følgende: 

·  Start- og sluttidene på SFO opprettholdes som de er i dag. SFO åpner kl. 07.00 og stenger 
kl. 16.30.  

·  Eksisterende modeller med hele- og halve plasser på SFO endres. Det innføres hele plasser 
og ettermiddagsmodeller.  

·  Kommunens lokale ordninger med foreldrebetaling og moderasjonsordninger avvikles. De 
nasjonale ordningene som er innført overlapper og ivaretar disse.  

·  Dagens ferieavvikling med 4 uker stengt om sommeren videreføres, men perioden 
forskyves slik at det holdes stengt hele juli måned. I dagens ordning holder SFO stengt fra 
15. juli til 15. august. 

 
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 013/21 Vedtak: 

Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar følgende: 
·  Start- og sluttidene på SFO opprettholdes som de er i dag. SFO åpner kl. 07.00 og stenger 

kl. 16.30.  
·  Eksisterende modeller med hele- og halve plasser på SFO endres. Det innføres hele plasser 

og ettermiddagsmodeller.  
·  Kommunens lokale ordninger med foreldrebetaling og moderasjonsordninger avvikles. De 

nasjonale ordningene som er innført overlapper og ivaretar disse.  
·  Dagens ferieavvikling med 4 uker stengt om sommeren videreføres, men perioden 

forskyves slik at det holdes stengt hele juli måned. I dagens ordning holder SFO stengt fra 
15. juli til 15. august. 

 
 
 

 

 

014/21 Målform Stangaland skole 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

Vedtak fra Karmøy ungdomsråd - 16.04.2021 - 011/21 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
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16.04.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 011/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 014/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

 

 

015/21 Tilskudd til kulturtiltak for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

2021 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar følgende fordeling av driftstilskudd til tilrettelagt tilbud   
for mennesker med nedsatt funksjonsevne:   
 
Haugesund Turistforening – friluftsliv for alle                    kr 40 000  
Karmøy badmintonklubb: para og special                          kr 15 000  
Karmøy helsesportslag                                                           kr 40 000  
Karmøy innebandyklubb                                                        kr 45 000  

Kolnes IL: hu-lag håndball                                                     kr 40 000  
Stokkastrand Leikarring                                                          kr 20 000  

Åkra I L: el-innebandy og hu-lag håndball                          kr 30 000  
 
Tilskuddet skal belastes 1470.25660.23470   
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 015/21 Vedtak: 

Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar følgende fordeling av driftstilskudd til tilrettelagt tilbud   
for mennesker med nedsatt funksjonsevne:   
 
Haugesund Turistforening – friluftsliv for alle     kr 40 000  
Karmøy badmintonklubb: para og special            kr 15 000  
Karmøy helsesportslag                                            kr 40 000  
Karmøy innebandyklubb                                  kr 45 000  



Side 5 av 14 

 

Kolnes IL: hu-lag håndball                                       kr 40 000  
Stokkastrand Leikarring                                  kr 20 000  
Åkra I L: el-innebandy og hu-lag håndball            kr 30 000  
 
Tilskuddet skal belastes 1470.25660.23470   
 
 

 

 

016/21 Tilskott festivalar 2021 
 

Kommunalsjef for oppvekst og kultur sitt framlegg til vedtak: 
Hovedutval oppvekst og kultur tildeler følgande festivaltilskott 2021: 
Fiskeridagane i Åkrehamn kr 50 000 
 
Hovedutval oppvekst og kultur tildeler treårig festivaltilskott for perioden 2021-23 til: 
Skudeneshavn Internasjonale Litteratur og Kulturfestival SILK kr 50 000 
Skudefestivalen kr 50 000 
 
I tillegg blir det utbetalt som del av treårig festivaltilskott jmf vedtak om Tilskott festivalar 2020: 
Karmøygeddon kr 50 000 (2021-23) 
Olavsdagene kr 15 000 (2020-22) 
 
Dagsfestivalar: 
Visnesmarknaden kr 10 000 
Karmøy brass festival kr 10 000 
Jul på Vea kr 10 000 
Jul i Visnes kr 5 000 
 
Tilskottet blir belasta budsjettpost 1470-25442-37700. 
 
Falnes menighet har søkt om tilskott til festivalen Klassisk påske i Skudeneshavn, som blir arrangert 
8.-10. april 2022. Søknad blir handsama saman med andre festivaltilskott-søknadar i 2022. 
 
Vormedal grendahus har søkt om tilskott til 20-årsjubileum for grendahuset . Søknad blir avslått med 
grunnlag i at budsjett mangler, samt at dette ikkje eit fast årleg arrangement jamfør retningslinjer for 
festivalar. 
 
Foreningen Arbeidshesten har søkt om tilskott til å arrangere NM i brukshest på Snurrevarden Gard. 
Søknad avslås med grunnlag i at dette er ein paraplyorganisasjon, samt ikkje eit fast årleg 
arrangement jamfør retningslinjer for festivalar. 
 
Sommerkonserter i Det klassiske hjørnet, Søragadå 21 har søkt om tilskott til konsertrekke i 
Skudeneshavn sommaren 2021. Søknad avslås med grunnlag i at arrangementet ikkje oppfyller 
søknadskriterier under retningslinjer for festivaltilskott. 
 
Festivalar som er tildelt 3-årig tilskott skal levere inn prosjektskildring for årets festival samt 
rekneskapsutdrag frå fjoråret innan søknadsfrist 1. mars kvart år i tildelingsperioden. Skjema for 
søknad om festivaltilskott skal nyttast. Tilskott blir utbetalt når dette er mottatt. 
 
Ved sakshandsaming er det enno ikkje klart kva festivalar som blir gjennomført i 2021 og kva som blir 
avlyst. Karmøy kommune utbetaler festivaltilskott som normalt for å sikre føreseielege vilkår for 
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festivalane i ei lite føreseieleg tid. 
 
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Nytt forslag til vedtak første punkt fra administrasjonen: 

Hovedutval oppvekst og kultur tildeler følgande festivaltilskott 2021: 

Fiskeridagane i Åkrehamn kr 50 000 

Kopervik Festival kr 45 000 

 

Bjelland (Ap) foreslo følgende endring: 
Kopervik Festival får kr 50 000 i festivalstøtte. 
 
Bjellands endringsforslag vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer (Sp 1, KL 1, H 2). 
Innstillingen forøvrig enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 

HOK - 016/21 Vedtak: 

Hovedutval oppvekst og kultur tildeler følgande festivaltilskott 2021: 
Fiskeridagane i Åkrehamn kr 50 000 
Kopervik Festival kr 50 000 
 
Hovedutval oppvekst og kultur tildeler treårig festivaltilskott for perioden 2021-23 til: 
Skudeneshavn Internasjonale Litteratur og Kulturfestival SILK kr 50 000 
Skudefestivalen kr 50 000 
 
I tillegg blir det utbetalt som del av treårig festivaltilskott jmf vedtak om Tilskott festivalar 2020: 
Karmøygeddon kr 50 000 (2021-23) 
Olavsdagene kr 15 000 (2020-22) 
 
Dagsfestivalar: 
Visnesmarknaden kr 10 000 
Karmøy brass festival kr 10 000 
Jul på Vea kr 10 000 
Jul i Visnes kr 5 000 
 
Tilskottet blir belasta budsjettpost 1470-25442-37700. 
 
Falnes menighet har søkt om tilskott til festivalen Klassisk påske i Skudeneshavn, som blir arrangert 
8.-10. april 2022. Søknad blir handsama saman med andre festivaltilskott-søknadar i 2022. 
 
Vormedal grendahus har søkt om tilskott til 20-årsjubileum for grendahuset . Søknad blir avslått med 
grunnlag i at budsjett mangler, samt at dette ikkje eit fast årleg arrangement jamfør retningslinjer for 
festivalar. 
 
Foreningen Arbeidshesten har søkt om tilskott til å arrangere NM i brukshest på Snurrevarden Gard. 
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Søknad avslås med grunnlag i at dette er ein paraplyorganisasjon, samt ikkje eit fast årleg 
arrangement jamfør retningslinjer for festivalar. 
 
Sommerkonserter i Det klassiske hjørnet, Søragadå 21 har søkt om tilskott til konsertrekke i 
Skudeneshavn sommaren 2021. Søknad avslås med grunnlag i at arrangementet ikkje oppfyller 
søknadskriterier under retningslinjer for festivaltilskott. 
 
Festivalar som er tildelt 3-årig tilskott skal levere inn prosjektskildring for årets festival samt 
rekneskapsutdrag frå fjoråret innan søknadsfrist 1. mars kvart år i tildelingsperioden. Skjema for 
søknad om festivaltilskott skal nyttast. Tilskott blir utbetalt når dette er mottatt. 
 
Ved sakshandsaming er det enno ikkje klart kva festivalar som blir gjennomført i 2021 og kva som blir 
avlyst. Karmøy kommune utbetaler festivaltilskott som normalt for å sikre føreseielege vilkår for 
festivalane i ei lite føreseieleg tid. 
 
 
 

 

 

017/21 Driftstilskudd til frivillige organisasjoner 2021 
 

Kommunalsjef oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 
 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar fordeling av kr 2 169 000 i driftstilskudd for 2021 til frivillige 
organisasjoner slik vedlagt oversikt viser.  
 
Kr 975 000 belastes 1470-25223-23110  
Kr 1 185 000 belastes 1470-25223-38010 (Idrett)  
 
Følgende søknader er avslått med begrunnelsen nevnt i saksutredningen:  
 
Eidsbakkane 2 velforening, Fredtun leirsted, Haugaland maritime kulturminne, Haugaland MS 
forening, Landsforening mor fordøyelsessykdommer avdeling Rogaland, Sevtun Sa, Skudenes 
sjømannsforening, Stangelandstølen velforening, Vormedal grendahus. 
 
 
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 017/21 Vedtak: 

Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar fordeling av kr 2 169 000 i driftstilskudd for 2021 til frivillige 
organisasjoner slik vedlagt oversikt viser.  
Kr 975 000 belastes 1470-25223-23110  
Kr 1 185 000 belastes 1470-25223-38010 (Idrett)  
 
Følgende søknader er avslått med begrunnelsen nevnt i saksutredningen:  
Eidsbakkane 2 velforening, Fredtun leirsted, Haugaland maritime kulturminne, Haugaland MS 
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forening, Landsforening mor fordøyelsessykdommer avdeling Rogaland, Sevtun Sa, Skudenes 
sjømannsforening, Stangelandstølen velforening, Vormedal grendahus. 
 
 
 
 

 

 

018/21 Tilskudd til reparasjon og vedlikehold 2021 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar forslag til fordeling av tilskudd til reparasjon og vedlikehold 
2021. 
 
Tilskuddet belastes art 1470 - funksjon 25700 – Ansvar 38010 – prosjektart KT542. 
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 018/21 Vedtak: 

Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar forslag til fordeling av tilskudd til reparasjon og vedlikehold 
2021. 
Tilskuddet belastes art 1470 - funksjon 25700 – Ansvar 38010 – prosjektart KT542. 
 
 

 

 

019/21 Tilskudd til nærmiljøanlegg 2021 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar forslag til fordeling av tilskudd til nærmiljøanlegg 2021. 
 
Tilskuddet belastes 1470 – 25700 – 38010 – prosjektart KT541 
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 019/21 Vedtak: 

Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar forslag til fordeling av tilskudd til nærmiljøanlegg 2021. 
Tilskuddet belastes 1470 – 25700 – 38010 – prosjektart KT541 
 
 



Side 9 av 14 

 

 

 

020/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

Behandling 

Rygh (KrF) fratrådte møtet. 
8 representanter til stede. 
 

HOK - 020/21 Vedtak: 

Referatsakene 6, 7 og 9 er tatt til etterretning. 
Referatsak 8 enstemmig tatt opp til behandling. 
 
 

 

 

006/21 Avslag på søknad om driftstilskudd 
 

 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

8 representanter til stede. 
 
Til etterretning. 
 

HOK - 006/21 Vedtak: 

Til etterretning. 
 

 

 

007/21 Forebygging av hatefulle ytringer og trusler rettet mot politikere og 

andre samfunnsdebattanter 
 

 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

8 representanter til stede. 
 
Til etterretning. 
 

HOK - 007/21 Vedtak: 

Til etterretning. 
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008/21 Budsjettoppfølging per februar 
 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

8 representanter til stede. 
Lindtner foreslo å ta saken opp til realitetsbehandling. 
Enstemmig vedtatt tatt opp til behandling. 
 
Lindtner fremmet følgende forslag: 
I forbindelse med formannskapets vedtak i sak om budsjettoppfølging i sak XX.XX om den økonomiske 
situasjonen i skolesektoren ønsker hovedutvalg oppvekst og kultur å gi innspill til saken i vårt møte 
16.6.21. 
Vi ber om at hovedutvalget blir hørt før endelig behandling i kommunestyret. 
 
Lindtners forslag enstemmig vedtatt. 
 
 

HOK - 008/21 Vedtak: 

I forbindelse med formannskapets vedtak i sak om budsjettoppfølging i sak XX.XX om den 
økonomiske situasjonen i skolesektoren ønsker hovedutvalg oppvekst og kultur å gi innspill til saken i 
vårt møte 16.6.21.  
Vi ber om at hovedutvalget blir hørt før endelig behandling i kommunestyret. 
 
 
 

 

 

009/21 Protokoll - Karmøy ungdomsråd - 16.04.2021 
 

 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

8 representanter til stede. 
Til etterretning. 
 

HOK - 009/21 Vedtak: 

Til etterretning. 
 

 

 

021/21 Samlesak for spørsmål 
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21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innsendte spørsmål fra Arbeiderpartiet  v/Aamelfot og Bjelland med svar (uthevet skrift) fra 
kommunalsjefen: 

 

Ressurssituasjonen i barnetrinnskolene i Karmøy. 

 Etter flere henvendelser om dette, vil jeg gjerne følge opp orienteringen og svar fra forrige 

møte for å få bedre oversikt over ressurssituasjonen på barnetrinnet i våre skoler. 

Jeg ber om at spørsmålene besvares skriftlig og legges til protokollen slik det blir lettere å 

sette seg inn i for alle. 

1. I svaret til kommunalsjefen under «funksjonsstillinger» står det: 

«Størrelsen på skolen frie ressurser vil i stor grad være knyttet opp til hvor mye 

ressurser skolen bruker til spesialpedagogisk undervisning».  

a) Betyr dette at dersom en skole har større behov for å bruke timer til 

spesialpedagogisk undervisning etter sakkyndig vurdering og vedtak, vil det 

kanskje være intet igjen av de «frie ressursene»? 

Skolen skal organisere undervisningen på best mulig måte ut fra enkeltvedtakene. Det er 

ikke et en-til-en-forhold mellom timer skissert i sakkyndig vurdering og i enkeltvedtakene. 

Rektor må se på det samlede opplæringstilbudet elevene får og organisere skolen 

deretter. Det kan skje at skolen derfor enkelte år får mindre handlingsrom, eller at det er 

svært lite frie ressurser igjen. Det er et mål at spesialundervisningen sees i sammenheng 

med det ordinære og at skolen samlet sett gir et så godt tilbud som mulig.  

Sakkyndig vurdering beskriver hvilke behov eleven har og hva som vil kunne gi eleven et 

forsvarlig utbytte av opplæringen både når det gjelder innhold, omfang og organisering. 

Rektor fatter på grunnlag av dette et enkeltvedtak som beskriver elevens 

opplæringstilbud. Her skal en også ivareta elevens rett til tilhørighet mm ut fra det en i dag 

vet om læring og utvikling hos barn og unge. 

 

b) I så fall, vil en skole som har elever med stort behov for spesialundervisning, stå 

igjen med færre «frie ressurser» enn en skole uten slikt behov.  Er det, i så fall, 

rimelig at skoler med krevende spesialpedagogiske utfordringer skal sitte igjen 

med mindre «frie ressurser» enn andre skoler til tross for «krevende» elevbehov? 

Hvert år holdes det igjen ressurser, for neste skoleår utgjør det 10 stillinger som skal dekke 

barnetrinnet. Disse fordeles ut til skolene etter dialog dersom enkelte skoler har særskilte 

behov. Skoler som gir forsterket tilbud til elever med omfattende behov blir tildelt ekstra 

ressurser etter en beregningsmodell. 

c) Hvis det utskrives flere timer til spesialpedagogisk undervisning enn de frie 

ressursene beløper seg til, så vil skolens timeregnskap gå i minus?   

I så fall, hva blir skolene/rektor da pålagt å gjøre? 

 

Se forrige punkt. Skolen har plikt til å varsle skoleeier. 
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d) Er det lovlig å redusere spesialundervisningen ut fra ressursknapphet alene? 

Retten til spesialundervisning er ikke en rett til et optimalt tilbud, men en rett til et 

opplæringstilbud som gir eleven en likeverdig mulighet til forsvarlig utbytte av 

opplæringen og til å kunne realisere målene som er satt i elevens IOP (beskrivelse av 

realistiske mål for elever med spesialundervisning i et eller flere fag). 

Skolen kan ikke redusere tilbud om spesialundervisning på grunn av økonomi. Dette 

kommer fram i forarbeidet til opplæringsloven (Ot.prp.nr. 46 (1997-98)) og i uttalelse fra 

Sivilombudsmannen. 

På samme måte som for ordinær opplæring kan tilbudet likevel utformes under et visst 

hensyn til de pedagogiske og økonomiske ressursene som står til disposisjon så lenge en 

ivaretar likeverdet. 

Veilederen spesialundervisning (udir.no) peker på at spesialundervisning er en individuell 

rett som går foran økonomi og at skolen har plikt til å varsle skoleeier dersom den ikke kan 

ivareta denne retten på grunn av manglende økonomisk dekning. 

Forarbeidene peker på at opplæringstilbud på det minstenivå som loven nevner (forsvarlig 

utbytte i tråd med sakkyndig vurdering/ enkeltvedtak) skal holdes utenfor den retten 

kommunene har til å gjøre økonomiske prioriteringer. 

 

e) Har det kommet henvendelser fra noen rektorer om ressursknapphet pga. stort 

antall timer / flere elever med spesialundervisning? 

Ja, vi har hatt møte med 7 av 16 barneskoler medio april på bakgrunn av forespørsel fra 

rektor. Det er vanlig praksis at vi har slike drøftinger med skolene. 

 

2. Redegjørelsen viste et regneark der det til sammen ble avsatt 17% til 

spesialpedagogisk undervisning og dekning av vikartimer.  Sykdom og 

spesialpedagogisk undervisning vil ikke være en funksjon av ressursmengden 

generelt, men veksle fra år til år etter hvilke elever som møter på skolen og etter 

helsetilstand/alder ..mm.  på personalet.  

Hvordan begrunnes det å tildele skolene en «flat» prosentsats uavhengig av de 

varierende forholdene mht. elever og ansatte?  

Skolen får utdelt 3,5 % av lærernormen som et tillegg. Dette skal dekke vikarutgifter som 

en ikke får refusjon på. Evt refusjon kan skolen bruke fritt. Beløpet er erfaringsbasert og 

bygger på beregninger på forholdet mellom korttids- og langtidsfravær. 

 

3. Hva vil bli gjort om rektor melder fra at dette «ikke går opp»?  ( Vil klassene bli uten 

vikar, eller vil en kutte ut tildelt / lovpålagt spesialundervisning, eller er det mulig å 

tildele flere ressurser?) 

Det vil ikke være lov å kutte i spesialpedagogiske tiltak uten at en gjør nytt vedtak og kan 

forsvare at det vil gi eleven et forsvarlig utbytte av opplæringen. Dette ivaretar elev og 

foreldres klagerett. Skoleeier og rektor har dialog omkring denne problemstillingen. 
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4. Det hadde vært ønskelig å få innsyn i / tilsendt ressursoversikten som ble vist 

eksempel fra på forrige møte.  
Ressursoversikten er oversendt hovedutvalgsmedlemmer per e-post 21.04.2021. 

 
 
Innsendt spørsmål fra Nina Ve Sæbø (H) - orientering om sommerskole: 
Karmøy Høyre mener Karmøy kommune  bør prioritere nye og flere spennende sommerskolekurs i 
lesing og regning. Vi er bekymret for elever som har falt bak under pandemien. 
Jeg er kjempeglad for at Høyre i regjering har prioritert store midler til å hjelpe barn og unge i 
sommerferien, og at våre elever nå kan få flere spennende sommerskolekurs i sommer. 
Skole-Norge har lagt ned en kjempejobb under pandemien, men nedstengning og økt bruk av 
hjemmeskole har trolig ført til at en del elever har behov for å være mer sosiale, leke og skape nye 
vennskap, samt ta igjen tapt progresjon faglig. Vi ønsker at flere barn skal få et skoletilbud i 
sommerferien med læring, mestring og utforskning. 
Målet er å gi flere unge en arena der de kan delta i faglige, sosiale og kulturelle aktiviteter i skolens 
sommerferie i 2021. Det vil også bidra til at elever kan til å ta igjen tapt læring som følge av strenge 
smitteverntiltak i skolen i fjor og i år.  
Mange barn har vært mye alene og trenger å få et sommertilbud som gir mestring, læring, utforsking 
og nye venner. 
Slike sommerskoletilbud kan også bidra til sommerjobbmuligheter for mange unge voksne og 
studenter ute i kommunene. På den måten løser man flere problemer på en gang. 
Det hadde vært fint om vi får orientering om hva og på hvilken måte Karmøy kommune har tenkt ut 
dette 
 
 
 
Kommunalsjefen orienterte om: 
 
Sommerskole 2021 

Organisering 
Karmøy kommune planlegger en desentralisert organisering basert på inndeling i fem skolesoner. 
Dette sikrer relativ nærhet til tilbudet for elevene, og man vil også være godt forberedt i forhold til å 
kunne ta hensyn til gjeldende smittevernregler. 

Det er opprettet en foreløpig prosjektgruppe bestående av rådgivere fra skoleavdelingen i oppvekst- 
og kulturetaten. Denne vil etter hvert bli utvidet knyttet til hvilke tilbud og aktiviteter som blir 
realisert i sommerskolen. 

Sommerskolen 2021 er et stort prosjekt som krever egen prosjektledelse. Det blir derfor lyst ut en 
prosjektlederstilling. Prosjektleder vil bli tilsatt i perioden fra mai til midten av august. I tillegg legges 
det opp til å bruke eksterne tilbydere og studenter/ ungdommer. 

Innhold 
Sommerskolen vil ha tilbud delt inn i de tre hovedgruppene skole, kultur og lag/ foreninger/ eksterne 
tilbydere. Under skole vil det kunne bli gitt tilbud som for eksempel lesekurs, regnekurs, skrivekurs, 
koding osv. Det vil bli lagt vekt på praktiske arbeidsmåter og motiverende aktiviteter. Under kultur 
planlegges det tilbud fra blant annet kulturskolen, biblioteket og kulturhusene. Når det gjelder den 
siste kategorien er det etablert kontakt blant annet med idrettslag, Friluftsrådet og flere eksterne 
tilbydere av ulike kurs. 

Rammer 
Karmøy kommune har fått om lag 5,3 millioner til gjennomføringen av sommerskolen. Sommerskolen 
skal i utgangspunktet gjennomføres i uke 26, 27, 30 og 31. 
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Salg av Alma 
Båten er solgt for kr. 2.650.000. Ny eier overtar i midten av mai. 
 
 
Alsaker stilte spørsmål om status for Stangaland og Vea skoler 
Stangaland skole 
Kommunalsjefen opplyste om tett bygg. Alle fag er igang. Arbeidet er innenfor budsjett- og 
tidsrammen. 
Arbeid i henhold til rekkefølgekrav på Lyngvegen starter opp i uke 24. 
  
Vea skole 
Kommunalsjefen opplyste om følgende: 
Intern høring i slutten av neste uke. 
Sak til kommunestyret i juni vedrørende finansieringsramme og framdriftsplan. Valg av 
entrepriseform. 
 
 

HOK - 021/21 Vedtak: 

Spørsmål/orienteringer tatt til etterretning. 
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